
Vážení zastupitelé, 

     na posledním zastupitelstvu, kterého jsem se v roce 2015 zúčastnila, jsem písemně 

předložila důvody, proč nechci nový obecní web spravovat.  

     Zastupitelé rozhodli tak jak rozhodli. A já jsem se rozhodla, že se o této změně nebudu 

nadále vyjadřovat. S nikým, o ničem a nikde. 

     Ovšem - ve čtvrtletníku „Červenec 2017“ jsem se ve Sloupku starosty obce dočetla, že: 

…Z našich webových stránek zmizelo ze dne na den spousta krásných fotografií  jenom proto, 

že jsme se nedohodli o formátu „nových obecních webovek“… atd. Proti tomu se ovšem ozvat 

musím. 

     Podivné poděkování za mou desetiletou práci. 

     Bylo mi řečeno jistými občany Radenína, že jsem „byla vykopnuta“. To jsem brala 

s humorem. Ale tvrzení, že moje práce pro historii a pro web byla jen mou ješitnou a čistě 

soukromou zábavou, je nesmysl. Dělala jsem to pro radenínské. A nechtěla jsem si to nechat 

pro sebe. Ale protože moji minulou snahu ničí diletanti, proti tomu se ozvat musím. Protože - 

dotyčné fotografie z obecních stránek nezmizely! Jen teď musíte na stávajícím webu vědět 

jak se k nim dostat… 

     Ale chci dodat, že přece jen občas něco ze stránek zmizelo. Ale ne z důvodu, že by se někdo 

s někým nedohodl. 

     Nedostatky a chyby současného webu tady popisovat nebudu. Proto jsem nepřišla. Uvedu 

jen jeden příklad.  

     Hned po inovaci obecních stránek mne navštívil Luboš Sedláček. V novém webu nenašel 

stránky fotbalistů. Stránky, které jsme založili ještě s Honzou Petrů. On nápady, já realizaci. 

      I když jsem to věděla, přesto jsem se Luboše zeptala, jestli je také zastupitel. Podle zápisu 

v roce 2014 schválili změnu obecního webu zastupitelé všichni, to je 100%. Tedy i on. Odpověď 

byla: „My jsme ale nevěděli…“. Další naši konverzaci si nechám raději pro sebe. 

     Proto žádám v příštím čtvrtletníku omluvu. A v příloze zápisu dnešního zastupitelstva 

tento dopis. Celý i s mou dnešní přílohou. Protože: 

     v zápisu usnesení z 8. zasedání zastupitelstva obce v Radeníně z 25. 8. 2015 se praví: Paní 

Taťounová se vyjádřila k tvorbě obecních webových stránek (viz. písemné sdělení). Písemné 

sdělení – tedy moje vyjádření k problému web - tady ovšem dodnes chybí. V příloze tohoto 

mého dopisu dotyčné sdělení je. 

     A jen tak mimochodem – na Obci jsem zanechala šanony s papírovou podobou historie 

i veškerých fotek.  

 

Anna Taťounová                                                                                               Radenín 29. srpna 2017 

 



Příloha: 

Zastupitelstvu obce Radenín 25. srpna 2015 

     Obecní stránky jsou na internetu od 23. srpna 2005. Tedy přesně 10 let. Založili je 

ing. Bořivoj Čech a Lucie Klejnová. Webmaster radenínských obecních stránek se stala Lucie.  

     Nejdříve byly stránky čistě obecné. Bob Čech založil na své vlastní náklady radenínskou 

historii a  dal ji na internet už před 5 lety – 17. dubna 2000.   

     Lucie spravovala obecní stránky. V té době jsem se připojila s fotkami, a sbírali jsme zbytky 

historických faktů my tři společně.  

     Lucie začala chodit do práce a starost o stránky předala mé maličkosti. Ing. Čech usoudil, 

že historie je kompletní, že se nedá už nic nového najít, a obsah předal bezúplatně obci. Celou 

radenínskou historii jsem na obecní stránky převedla sama. Domnívám se, že ne zas tak 

špatně. Zatím si nikdo nestěžoval. Naopak. Proto bych se k problematice obecního webu 

chtěla vyjádřit.  

     Obecní web byl založen tak, aby byl co nejvíce srozumitelný i pro laika. Takového, který umí 

jen kliknout. Aby se bez velkého koumání člověk dostal tam, kam potřebuje. A aby obsah 

vyplnil celou obrazovku.   

     Cca před 3, 4 lety přišla dealerka z Galileo Corporation s.r.o. s nabídkou na nové stránky. 

Nabízené stránky nezabíraly celou obrazovku jako ty naše, což mi připadlo poněkud 

neefektivní. Na vlastní text tím zbyla docela malá část z celkové plochy obrazovky. Nedovedla 

jsem si představit na takovém zúženém prostoru naši historii, která byla už od začátku 

koncipována i výtvarným způsobem. Což se při zeštíhlení stránek webu podstatně změní.   

     Návrhy jejich stránek pro obce se mi zdály poněkud uniformní. Jsou dělány podle jediné 

šablony. Což se mi nelíbí, protože ztrácejí určitou osobitost a hlavně jednoduchost. Z tohoto 

důvodu jsem se rozhodla, že na takovýchto stránkách se účastnit nechci. Mluvím pořád 

o nabídce fy Galileo.  

     O tom, že se opět uvažuje o nových stránkách, jsem se tentokrát dozvěděla o letošních 

prázdninách cca kolem 24. července. O podrobnostech na naší schůzce na obci se zmiňovat 

nebudu. Panu Svitákovi z fy Wpartner jsem žádané fotografie poslala. Ale protože nabízel 

téměř stejnou šablonu pro obecní stránky jako zmíněná paní z Galileo, nemohu jinak, než že 

takové obecní stránky bude muset spravovat někdo jiný.  

     Úpravu obecních stránek – mluvilo se prý původně o úřední a elektronické desce – 

samozřejmě vítám. A mělo by to být někým, kdo tomu opravdu rozumí.  

     Závěrem bych chtěla připomenout, že jsem správou obecního webu nebyla nikdy a nikým 

oficiálně pověřena.  

  

Anna Taťounová                                                                                                  Radenín 25. srpna 2015 

 


